

# nica® sunrise

## Safety and Regulatory Information

### PRODUCT SAFETY PRECAUTIONS

- Always comply with local laws governing the use of a mobile phone while driving. If you must use your mobile phone while driving, Maverick suggests that you pull over to answer or make a call.
- Always keep your full attention on the road and drive safely.
- When using Nica, keep the volume as low as possible while still being able to hear the caller. You can use the volume setting on your phone to adjust the volume of the headset while on a call.

### COMMUNICATIONS REGULATION INFORMATION FCC

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Users are not permitted to make changes or modify the device in any way. Changes or modifications not expressly approved by Maverick Lifestyle Corp. will void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.

### INDUSTRY CANADA

Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause interference and (2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device. The term "IC:" before the certification/registration number only signifies that registration was performed based on a Declaration of Conformity indicating that Industry Canada technical specifications were met. It does not imply that Industry Canada approved the equipment.

### CE

This product is CE marked according to the provisions of the R & TTE Directive (99/5/EC). Hereby, Maverick Lifestyle Corp., declares that this product is in compliance with the essential requirements and other relevant provisions of the Directive 1999/5/EC. The declaration of conformity may be obtained by contacting Maverick via email at [mavinfo@mavericklifestyle.com](mailto:mavinfo@mavericklifestyle.com)



The above logo indicates that in accordance with the European Directive on Waste Electrical and Electronic Equipment (WEEE), this product must be disposed of via a specified collection point for recycling of such hazardous waste.

### EXPOSURE TO RADIO FREQUENCY RADIATION

The internal wireless radio operates within guidelines found in the radio frequency safety standards and recommendations, which reflect the consensus of the scientific community.

Maverick Lifestyle Corporation therefore believes the internal wireless radio is safe for use by consumers. The level of energy emitted is far less than the electromagnetic energy emitted by wireless devices such as mobile phones. However, the use of wireless radios may be restricted in some situations or environments, such as aboard airplanes. If you are unsure of restrictions, you are encouraged to ask for authorization before turning on the wireless radio.

©2010 Nica, Maverick Lifestyle Corporation. All rights reserved. Nica® and Nica Sunrise® are registered trademarks of the Maverick Lifestyle Corporation.



P/N 40-221-001

# nica® sunrise

## Information sur la Sécurité et la Réglementation

### PRÉCAUTION D'EMPLOI DU PRODUIT

- Respectez les lois du pays concernant l'utilisation d'un téléphone portable en conduisant. Si vous devez utiliser votre téléphone portable en conduisant, Maverick vous suggère de vous arrêter et de vous garer avant de répondre au téléphone ou de passer un appel.
- Soyez toujours vigilant lorsque vous conduisez un véhicule et conduisez en toute sécurité.
- Lorsque vous utilisez Nica, assurez-vous que le volume est toujours le plus bas possible tout en étant capable d'entendre votre interlocuteur. Lorsque vous êtes en ligne, vous pouvez utiliser la fonction 'volume' de votre téléphone afin d'ajuster le volume de l'oreillette.

### RÈGLEMENT D'INFORMATION DES COMMUNICATIONS FCC

Ce produit est conforme à la section 15 du règlement FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) ce produit ne peut causer d'interférence nocive, et (2) ce produit doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement non-désiré. Il est interdit aux utilisateurs d'apporter des changements ou de modifier le produit. Tout changement ou modification n'ayant pas été préalablement approuvé par Maverick Lifestyle Corp. rendra caduc le droit de l'utilisateur à faire fonctionner le produit. Cet équipement a été testé et approuvé comme conforme aux conditions restrictives relatives à un appareil numérique de Classe B, conformément à la section 15 du règlement FCC. Ces conditions restrictives ont été mises en place afin de fournir une protection contre les interférences nocives dans le cadre d'une installation résidentielle.

### INDUSTRIE CANADA

Le fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) Ce produit ne peut causer d'interférence nocives et (2) ce produit doit accepter toute interférence, y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement non désiré de l'appareil. La mention « IC : » précédant le numéro de certificat/immatriculation signifie uniquement que l'immatriculation a été effectuée sur la base d'une déclaration de conformité indiquant que les spécificités techniques d'Industrie Canada ont été respectées. Cela n'implique en aucun cas que l'équipement est agréé par Industrie Canada.

### CE

Ce produit porte le marquage CE conformément aux dispositions de la Directive R&TTE (99/5/EC). Maverick Lifestyle Corp. déclare par la présente que le produit est conforme aux principales exigences et autres dispositions de la Directive 1999/5/EC. Une déclaration de conformité peut être obtenue en contactant Maverick par courrier électronique à [mavinfo@mavericklifestyle.com](mailto:mavinfo@mavericklifestyle.com).



Le logo ci-dessus indique que conformément à la Directive Européenne sur les Déchets d'Équipements Électriques et Électroniques (DEEE), ce produit doit faire l'objet d'une collecte sélective et doit être déposé dans un lieu de recyclage spécifique pour déchets dangereux.

### EXPOSITION AUX RADIATIONS DE FRÉQUENCE RADIO ÉLECTRIQUE

La radio sans-fil interne fonctionne conformément aux normes de sécurité et aux recommandations de fréquence radio électrique, qui reflètent le consensus de la communauté scientifique.

En conséquence, Maverick Lifestyle Corporation considère que la radio interne sans-fil peut être utilisée en toute sécurité par les consommateurs. Le niveau d'énergie émise est inférieur au niveau d'énergie électromagnétique émise par d'autres appareils sans-fil tels que les téléphones portables. Cependant, l'utilisation de radios sans-fil est susceptible d'être restreinte dans certaines situations ou certains environnements tels qu'à bord d'avions. Si vous n'êtes pas sûr des restrictions qui s'appliquent, nous vous encourageons à demander l'autorisation avant d'allumer votre radio sans-fil.

©2010 Nica, Maverick Lifestyle Corporation. Tous droits réservés. Nica® et Nica Sunrise® sont des marques déposées de Maverick Lifestyle Corporation.



P/N 40-221-001